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1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Spreker 
bedankt de aanwezigen voor het in hem gestelde vertrouwen om hem te benoemen tot 
voorzitter van deze commissie. Aansluitend introduceert de voorzitter de heer Hans Schoen, 
de nieuwe adjunct griffier. Ook de heren Van der Lugt en Kramer van RTV Utrecht worden 
verwelkomd. Zij zijn tijdens deze vergadering aanwezig om een presentatie met het 
onderwerp “project internet en civil journalism” te houden. 
 
3. Mededelingen 
De voorzitter neemt de berichten van verhindering door. 
 
2. Ingekomen stukken 
De voorzitter brengt de brief in het kader van de motie van de provincie Drenthe onder de 
aandacht. Mevrouw Pieper wijst erop dat dit onderwerp in het verleden eerder is besproken. 
De gedeputeerde zou dit in IPO-verband ter sprake brengen en de commissie hierover 
informeren. De voorzitter stelt voor om deze brief ter kennisname aan te nemen. Aldus wordt 
besloten. 
 
4. Vaststellen van het verslag van 19 december 2005 
Het verslag en de lijst van toezeggingen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
De voorzitter laat weten dat gezamenlijk met de griffie een overzicht van alle agendapunten 
voor het komende jaar wordt gemaakt. Ditzelfde zal worden gedaan met alle toezeggingen 
en de bijbehorende status. 
 
Spreker laat weten dat bij punt 19.12.2005, op de lijst van toezeggingen, schriftelijk een 
reactie over maximaal 14 dagen aan de commissieleden zal worden toegezonden. Dit 
onderwerp zal eventueel tijdens de volgende vergadering besproken worden. 
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De voorzitter merkt op dat hij in samenwerking met de griffie ook de lijst ‘monitoren’ geheel 
zal doorlopen. De heer Hooijer geeft aan dat hij van mening is dat alle punten waarbij 
‘doorlopend’ bij de datum afdoening wordt vermeld, kunnen worden geschrapt. Deze zaken 
zijn volgens hem overbodig. De voorzitter wijst erop dat er wel op deze punten gelet zal 
moeten blijven worden. 
 
5. Rondvraag 
De heer Hooijer merkt op dat de commissie ZCW is uitgenodigd voor de presentatie SKE 
(Stichting Kunstijsbaan Eemland e.o.) tijdens de commissievergadering IME van 2 maart 
a.s.. Hij vraagt zich af of er naast hem nog andere commissieleden vanuit de commissie 
ZCW aanwezig zullen zijn. Daarnaast vraagt hij of er vanuit deze commissie vragen zijn over 
dit onderwerp. Mevrouw Pieper antwoordt dat er waarschijnlijk vanuit deze commissie geen 
vragen zullen zijn. 
 
De heer Overbeek laat weten dat er in het kader van de verdunningsfilosofie steeds meer 
ontwikkelingen zijn in bosrijke omgevingen. Hierbij wordt de bouw van woningen gepland om 
te onderzoeken of ‘gewone’ mensen kunnen wonen tussen mensen met verstandelijke 
beperkingen. Spreker vraagt zich af of er vanuit de provincie voorwaarden worden gesteld 
aan de mensen die deze woningen aanschaffen. Hebben deze mensen ook bepaalde 
verplichtingen? 
De heer Hooijer trekt de vergelijking naar de verplaatsing van stedelingen naar het 
platteland. Stedelingen die zich vestigen op het platteland, klagen vaak over de gang van 
zaken op het platteland. Spreker wijst erop dat mensen die in de buurt van een 
psychiatrische inrichting wonen meer incasseringsvermogen moeten hebben, dan ‘normale’ 
stedelingen.  
 
De heer Klarenbeek merkt op dat hij in het verleden de indruk heeft gekregen dat deze 
wijken, ‘normale’ wijken dienden te worden. 
 
De voorzitter laat weten dat er via het verslag antwoord door de gedeputeerde zal worden 
gegeven. 
 
Antwoord gedeputeerde
"Abrona gaf, desgevraagd, aan, dat za voor Sterrenwijk (buurtschap Sterrenberg) denken 
aan een verenigingsvorm. Potentiële bewoners, moeten lid worden van een vereniging 
vooraleer ze kunnen kopen of huren. Via een kettingbeding moeten ook volgende bewoners 
de verplichting om lid te worden van de vereniging, aangaan. Met het aangaan van het 
lidmaatschap geeft het nieuwe lid aan, affiniteit te hebben met dan wel positief te staan 
tegenover mensen met een verstandelijke beperking. Over de precieze vorm en tekst wordt 
nog gesproken. 
Het is aan de provincie om te bevorderen dat eenzelfde of vergelijkbare constructie wordt 
gevolgd bij andere buurtschappen." 
 
Aansluitend merkt de voorzitter op dat nog niet alle commissieleden hebben gereageerd voor 
de finale avond van de Kei van Utrecht.  Dit wordt alsnog gewaardeerd. 
 
6. Presentatie door de heer P. van der Lugt, directeur van RTV Utrecht met het  
 onderwerp “project internet en civil journalism” 
Vragen vanuit de commissieleden 
Mevrouw Pieper vraagt zich af of er lokale samenwerking bestaat tussen de zenders 
onderling en tussen de zenders en de gemeenten. 
De heer Van der Lugt antwoordt dat alles mogelijk is. De RTV Utrecht-site heeft veel links 
met de gemeenten. Er bestaat reeds een samenwerking met diverse lokale omroepen. Als 
dit project van start gaat, zullen er zoveel mogelijk dwarsverbindingen gelegd worden. 
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De heer Klarenbeek vraagt of er ook een download-site wordt opgenomen. De heer Van der
Lugt antwoordt dat bij download-sites de rechten die op het materiaal rusten altijd een 
probleem vormen. Voor wat betreft het materiaal van RTV Utrecht zelf is dit geen probleem. 
Op dit moment verzorgt RTV Utrecht de verspreiding hiervan nog zelf. In de toekomst zal het 
downloaden van RTV Utrecht materiaal ook via internet kunnen plaatsvinden. 
De heer Klarenbeek vraagt aansluitend hoe de genoemde € 450.000 is verdeeld. De heer 
Van der Lugt antwoordt dat dit gespecificeerd wordt in het projectplan dat aan de provincie is 
aangeboden. Mevrouw Lampe voegt hier aan toe dat dit projectplan bij de voorjaarsnota aan 
PS zal worden aangeboden. De heer Klarenbeek laat weten dat hij graag eerder dan bij de 
voorjaarsnota dit projectplan wil ontvangen voor bespreking binnen de fractie. De voorzitter
wijst op de status van dit projectplan. De heer Klarenbeek laat weten dat de status van dit 
projectplan onofficieel zal zijn totdat GS dit heeft behandeld. 
 
De heer Van Dijk vraagt zich af waarom RTV Utrecht dit project wil uitvoeren en of er vanuit 
de bevolking vraag is naar dit project. 
De heer Van der Lugt antwoordt dat RTV Utrecht van de bevolking van de provincie Utrecht 
is. Als er prijs gesteld wordt op het behoud van de sterke positie van de regionale omroep is 
dit project noodzakelijk. Er zijn uiteraard meer instanties die dit project uit kunnen voeren. 
RTV Utrecht heeft echter al een redactie, die voorziet in een behoefte. Er kan geprofiteerd 
worden van de reeds bestaande omvang van de organisatie van RTV Utrecht. 
RTV Utrecht is drie weken geleden met een experimentele site rondom de 
gemeenteraadsverkiezingen begonnen (www.unieuws.nl). Deze site loopt erg goed. De 
reactie is ongeveer vier maal groter dan vooraf verwacht. 
 
De voorzitter vraagt of het nieuws integraal op de site zal worden geplaatst. De heer Kramer 
antwoordt dat er door RTV Utrecht slechts wordt gekeken naar taalgebruik en een eventueel 
kwetsende inhoud. De heer Van der Lugt voegt hier aan toe dat hierbij sprake is van ‘civil 
journalism’. Hierbij wordt mensen geleerd te discussiëren zonder anderen te beledigen. 
 
De heer Overbeek vraagt zich af of de site ook wordt gemaakt volgens de normen ‘drempels 
vrij’. De heer Van der Lugt antwoordt dat dit absoluut het geval is. Gebruikers moeten er 
eenvoudig mee om kunnen gaan. De site is van iedereen en voor iedereen. 
 
De heer Hooijer benadrukt dat RTV Utrecht niet van de provincie is. Er wordt slechts een 
subsidie door de provincie verstrekt. 
De schaal van een regionale omroep wijkt af van de schaal van het internet. Spreker vraagt 
zich af of RTV Utrecht iets opzet dat ook door andere organisaties wordt opgezet. Hij is van 
mening dat een samenwerking met deze organisaties beter zou zijn om dit project op te 
zetten. Dit zal de toegankelijkheid van het project verbeteren. 
Spreker geeft aan dat er gesproken wordt over een subsidiebedrag van € 450.000 in de 
begroting. Volgens hem bestaan er echter nog meer geldstromen, naast de subsidie, binnen 
de RTV Utrecht. 
De heer Van der Lugt merkt op dat het gaat over wereldwijd ten opzichte van regionaal. RTV 
Utrecht stopt in principe buiten de grenzen van de provincie. Dit verandert op dit moment. De 
grenzen vervagen. RTV Utrecht doet dit project voor mensen die geïnteresseerd zijn in de 
zaken die in de provincie Utrecht spelen. 
Met betrekking tot de samenwerking met andere regionale omroepen laat de heer Van der
Lugt weten dat RTV Utrecht dit graag ziet plaatsvinden op het gebied van de radio en de tv. 
Op het gebied van internet heeft RTV Utrecht ‘U-nieuws’ opgezet. Hierbij loopt zij voorop ten 
opzichte van de andere regionale omroepen. De andere regionale omroepen hebben hiervan 
geen prioriteit gemaakt. 
Alle regionale omroepen zijn autonoom. De provincies stellen hun eigen eisen aan de 
regionale omroepen. Hierbij is samenwerking niet afdwingbaar. De collega regionale 
omroepen kijken met veel interesse naar de ontwikkelingen bij RTV Utrecht. 
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De voorzitter wijst erop dat het vermelden van onjuiste informatie op de site een probleem 
kan worden. De heer Van der Lugt antwoordt dat RTV Utrecht dit probeert te ondervangen 
met de ‘civil journalism’. De heer Kramer voegt hieraan toe dat gebruikers elkaar kunnen 
corrigeren. Burgers zijn op de site in discussie met elkaar. De voorzitter waarschuwt voor het 
feit dat de berichtgeving zeer subjectief kan zijn. Spreker laat weten dat hij een voorstander 
is van het doorgeven van gecontroleerde informatie. Deze controle ligt bij RTV Utrecht. 
 
De heer Bisschop vraagt zich af in hoeverre de lokale nieuwsvoorziening hierdoor wordt 
beïnvloed. De heer Van der Lugt antwoordt dat deze beïnvloeding reeds sinds 1920 
plaatsvindt. Inhoudelijk bevinden zich ook commerciële bedrijven op dit vlak. Dit is een wijze 
om de puriteit van het nieuws te waarborgen. Het is volgens spreker niet te voorkomen dat er 
terreinen zijn waarbij de inhoud overlapt. 
 
De voorzitter bedankt de heren Van der Lugt en Kramer voor de presentatie. De commissie 
ziet met belangstelling het projectplan tegemoet en zal dit tijdens de voorjaarsnota 
bespreken. 
 
7. PS-Voorstel Overboeking kredieten 2005-2006 
De heer Hooijer laat weten dat A21, A22 en B4 de kredieten zijn, waarover deze commissie 
zich dient te buigen. 
Bij A21, implementatie Malta, heeft de VVD geen bezwaar tegen de vertraging. 
Bij A22, steunpunt erfgoed, merkt spreker op dat de procedure de reden van de vertraging is. 
Dit project bevindt zich op dit moment in fase 2. Er wordt nu aangegeven dat er € 168.200 
wordt overgeboekt. Spreker is van mening dat dit project dient te worden aangevraagd 
zonder bedrag. Hij stelt voor om een aanzienlijke verlaging, bijvoorbeeld 25 %, op dit bedrag 
toe te passen.  
Bij B4, regionale bibliotheken, is het de heer Hooijer niet duidelijk of hier sprake is van 
eenmalige of een structurele overboeking.  
In het sociaal plan zijn wachtgelden van 6 maanden opgenomen. Of deze wachtgelden zijn 
opgenomen in de middelen van het coalitieakkoord is niet bekend. Spreker laat weten dat hij 
voor wat betreft dit krediet behoefte heeft aan een nadere onderbouwing. 
 
Over het voorliggende voorstel laat spreker weten dat er wordt getracht om reserves voor de 
overboekingen op te stellen. De heer Hooijer is erop tegen dat er uit deze reserves wordt 
geput. De budgetbevoegdheid van PS wordt hierdoor ingeperkt, hetgeen niet juist is. 
 
De heer Pollmann laat weten dat de PvdA geen problemen heeft met het voorstel A21, 
implementatie Malta. Bij A22, steunpunt erfgoed, stelt spreker voor om dit bedrag over te 
boeken, aangezien dit project een hoge prioriteit heeft. 
Bij B4, regionale bibliotheken, is inderdaad sprake van een onsamenhangend verhaal 
volgens spreker. Ook hij vraagt zich af of er sprake is van een eenmalige overboeking of een 
structurele overboeking. Spreker vraagt zich daarnaast af waarvoor de € 600.000 wordt 
ingezet. Met betrekking tot de reserves heeft de PvdA geen probleem. 
 
Mevrouw Pieper laat weten dat zij graag zou zien dat de commissie wordt geïnformeerd over 
de uitgaven vanuit de reserves. 
Met A21, implementatie Malta, gaat het CDA akkoord. 
Bij A22, steunpunt erfgoed, en B4, regionale bibliotheken, sluit het CDA zich aan bij het 
betoog van de PvdA. Spreekster is van mening dat A22 bij de voortgang van het erfgoed 
besproken dient te worden. 
 
De heer Koopmanschap deelt de mening van het CDA met betrekking tot het informeren van 
de commissie over de uitgaven vanuit de reserves. Bij B4, regionale bibliotheken, zou 
spreker graag aanvullende informatie ontvangen. 
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De heer Bisschop laat weten dat de SGP akkoord gaat met de voorliggende voorstellen. 
 
De heer Schiedon merkt op dat de SP zich met betrekking van het ontwerp besluit aansluit 
bij het betoog van de heer Hooijer. De SP gaat akkoord met de overige voorstellen. 
 
De voorzitter constateert dat een lichte meerderheid van de commissie van mening is, dat er 
voor A22, steunpunt erfgoed, nadere onderbouwing wordt gewenst. Ook bij B4, regionale 
bibliotheken, wordt nadere informatie gevraagd. 
Daarnaast heeft de commissie geen bezwaar tegen de uitgaven vanuit de reserves, maar 
zou zij graag duidelijker geïnformeerd worden over deze uitgaven. De heer Hooijer laat 
weten dat hij weldegelijk bezwaar heeft tegen de uitgaven vanuit de reserves. Er bestaan 
diverse redenen waardoor overboekingen ontstaan. Spreker is principieel tegen het putten 
uit de reserves. De voorzitter constateert naar aanleiding hiervan dat er principiële bezwaren 
bestaan vanuit de VVD en de SP tegen het putten uit de reserves. 
 
8. Planning commissie ZCW 
De voorzitter merkt op dat het voorliggende stuk is bedoeld om inzicht te verschaffen in de 
onderwerpen voor de vergaderingen van de commissie ZCW. Het is de bedoeling om een 
duidelijker doel van de besprekingen bij de onderwerpen te omschrijven. Naast deze lijst is 
het uiteraard mogelijk om aanvullende onderwerpen door te geven. 
 
De heer Hooijer merkt op dat de ‘voortgangsrapportage jeugdzorg’ niet ter bespreking dient 
te worden aangeboden op 24 april a.s.. Dit dient op 24 april a.s. ter kennisname te worden 
aangeboden en op 2 oktober a.s. ter bespreking, bij het ‘uitvoeringsprogramma jeugdzorg 
2007’. 
Op 27 november a.s. staat de bespreking ‘tussentijdse evaluatie BAT’ geagendeerd. Dit is 
volgens spreker niet besloten door PS. Hiervoor is nog enig werk noodzakelijk. 
Aansluitend is spreker van mening dat de presentatie in het kader van ‘doelmatigheid 
Utrechtse jeugdzorg najaar’ vooraf aan de bespreking van dit onderwerp dient te hebben 
plaatsgevonden.  
Bij het onderwerp ‘kleine kernen bestedingsprogramma’ is volgens de heer Hooijer niet 
bekend of de commissie ZCW leidend is. Bij dit onderwerp zijn meerdere commissies 
betrokken. 
 
De heer Pollmann is van mening dat het voorliggende stuk een goede leidraad is voor de 
bespreking van de voorgestelde onderwerpen binnen de commissie. Spreker was 
aangenaam verrast door het onderhavig overzicht. Hij geeft hiervoor zijn complimenten. 
 
De heer Koopmanschap heeft de voorliggende lijst vergeleken met de lijst van onderwerpen 
van de subcommissie Jeugdzorg. Voor de commissievergadering van april wordt voorgesteld 
om de ‘voortgangsrapportage jeugdzorg’ te bespreken. Spreker wijst er echter op dat het 
goed is om de bespreking van dit onderwerp binnen de subcommissie Jeugdzorg hierbij in 
de gaten te houden. 
 
De heer Van Dijk merkt op dat de bespreking van de ‘evaluatie Sociale Agenda’ te laat in de 
planning is opgenomen. De voorzitter zegt toe dat dit nogmaals zal worden bekeken. 
 
De heer Hooijer verwijst naar de grosslijst. Hij vraagt om hier meer mee te doen. De 
voorzitter antwoordt dat hij tracht deze lijst te volgen en vast te houden. 
 
De voorzitter merkt op dat de bespreking van de jeugdzorg in april opnieuw zal worden 
bekeken. Het is noodzakelijk dat de subcommissie jeugdzorg een nieuwe voorzitter krijgt. De 
heer Hooijer is van mening dat de voorzitter van de subcommissie puur technisch op dit 
gebied moet kunnen functioneren. De voorzitter zal deze taak overwegen. 
 



6

De heer Koopmanschap laat weten dat hij graag voorafgaande aan de 
commissievergadering van maart met de subcommissie jeugdzorg bij elkaar wil komen. De 
voorzitter stelt voor om één week voor de commissievergadering, op 13 maart a.s., met de 
subcommissie te vergaderen. Aldus wordt besloten. 
 
TER KENNISNEMING  

9. Jaarplan 2006 Vrede van Utrecht 
De voorzitter laat weten dat namens de commissie per mail de besprekingspunten bij de 
griffie gemeld kunnen worden. Deze punten zullen aansluitend worden opgevoerd ter 
bespreking. 
 
10. Uitwerking Cultuurprogramma 2005-2006 onderdeel regionale geschiedenis 

11. Invulling ondersteuningsbudget theaters 2006-2008 
 
12. Inzet Rijksmiddelen Beeldende Kunt, Culturele Planologie 
 
13. Subsidietoekenning in de 6e tender (oktober 2005) van de tijdelijke 
woonzorgstimuleringsverordening 2003 
 
14. Bestuurlijke overeenkomst Wonen, Welzijn en Zorg Regio Eemland 
 
15. Voortgangsrapportage vernieuwend Cliëntenbeleid 2004/2005 
De heer Koopmanschap merkt op dat het goed is om dit onderwerp te bespreken gezien het 
belang van dit onderwerp. 
 
16. Voortgangsrapportage bibliotheekvernieuwing 
De voorzitter meldt dat mevrouw Van Keulen heeft verzocht om dit onderwerp te agenderen. 
De heer Hooijer sluit zich bij dit verzoek aan. 
 
17. Samenwerkingsverklaringen invoeringsprojecten Toekomst Thuis 
 
18. Tweede verdeling monumentenkrediet, afwijzen voorfinanciering 
 
19. Voortgangsrapportage uitwerking stimuleringsregeling Samenhang op Scherp 
De voorzitter stelt voor om dit onderwerp te betrekken bij de behandeling van de jeugdzorg. 
Aldus wordt besloten. 
 
20. Sluiting 
De voorzitter bedankt alle aanwezigen en sluit om 16.45 uur de vergadering. 
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2006ZCW16A 
 
Wijzigingsvoorstellen bij het verslag van de statencommissie Zorg Cultuur Welzijn  
van 27 februari 2006 
 

Dhr. H. Hooijer
Pag. 2, onder 5. Rondvraag, aan het eind van het tweede tekstblok staat ‘normale’ 
stedelingen. Dit zie ik graag veranderd in andere stedelingen. Ik kan niet beoordelen of de 
stedelingen, die niet verblijven in een psychiatrische inrichting al of niet ‘normaal’ zijn. Dat 
onderscheid heb ik ook niet willen maken met de andere bewoners op het terrein van een 
psychiatrische inrichting. 
 
Pag. 4 onder 7. Overboeking, in het stukje over post A22 staat twee keer het woord project. 
De eerste keer heb ik dat ook terecht zo genoemd. De tweede keer heb ik het gehad over 
offerte. Dat zie ik dus ook graag gewijzigd omdat alleen het woord offerte in die context kan 
worden begrepen. 
 
Pag. 5 aan het eind van het eerste tekstblok, in de samenvatting van de voorzitter staat dat 
de VVD en de SP bezwaren hebben tegen het putten uit de reserves. Dit is niet waar. Deze 
partijen hebben bezwaar tegen het creëren van een reserve voor overboekingen. Dit moet 
dus echt worden gewijzigd, want het putten uit reserves is iets waar niemand bezwaren 
tegen kan aanvoeren. 
 

Antwoord gedeputeerd inzake Jeugdzorg
Eind december 2005 zijn extra rijksmiddelen beschikbaar gekomen voor de jeugdzorg als 
reactie op de toename van het aantal uithuisplaatsingen. Het gaat in totaal landelijk om een 
bedrag van € 33 miljoen structureel. Deze middelen zijn in eerste instantie bestemd voor het 
bestrijden van de wachtlijsten voor pleegzorg en voor de extra vraag die ontstaan is door de 
stijging van het aantal uithuisplaatsingen. Voor de provincie Utrecht betekent dit dat er 
structureel € 2.079.252, - wordt toegevoegd aan de doeluitkering zorgaanbod. In de 
vergadering van de Commissie Zorg, Cultuur en Welzijn van 20 maart aanstaande zal 
gedeputeerde mevrouw Kamp over de besteding van deze middelen een mondelinge 
mededeling doen. 


